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1) Na mocy art. 61 Konstytucji RP w związku z art. 6 ust. 1 pkt. lit. c Ustawy z dnia 6 września 2001 r. 
o dostępie do informacji publicznej  (Dz.U.2018.1330 t.j. z 2018.07.10) - w związku z §20 pkt. 12  lit. a 
- scilicet “(…) zapewnienie odpowiedniego poziomu bezpieczeństwa w systemach 
teleinformatycznych, polegającego w szczególności na: dbałości o aktualizację oprogramowania,(…) “ 
- wnosimy o udzielnie informacji publicznej w przedmiocie - szacunkowej ilości 
oprogramowania - użytkowanego w Urzędzie i nieposiadającego obecnie wsparcia producenta 
- interalia: Windows XP, Windows Vista, etc,   
Dla ułatwienia in fine wniosku załączamy chronologiczne wyszczególnienie systemów 
operacyjnych - wraz z informacją statusie wsparcia w zakresie poszczególnego systemu.  
 
Odp. 
Systemy operacyjne i status wsparcia:  

 Windows XP Home - system nie wspierany  - 2 szt  

 Windows XP Pro.    - system nie wspierany – 1 szt  

 Windows Vista Home (koniec wsparcia rozszerzonego: 11.04.2017r.) - 1 szt 

 Windows Vista Business (koniec wsparcia rozszerzonego: 11.04.2017r.)  

 Windows 7 Pro (koniec wsparcia rozszerzonego: 14.01.2020r.) - 4 szt 

 Windows 7 Home (koniec wsparcia rozszerzonego: 14.01.2020r.) – 1 szt 

 Windows 8/8.1 Home 

 Windows 8/8.1 Pro 

 Windows 10 Home – 1 szt 

 Windows 10 Pro – 13 szt 

 Windows Server 2003/R2 

 Windows Server 2008/R2 – 3 szt 

 Windows Server 2012/R2 

 Windows Server 2016 

 Windows Server 2019 
 

 
2) Wnosimy o krótki, ogólny opis - w jaki sposób - Jednostka Samorządu Terytorialnego - 
zapewnia odpowiedni poziom bezpieczeństwa systemów teleinformatycznych - w związku z 
dbałością o aktualizację oprogramowania i zapewnieniem bezpieczeństwa plików 
systemowych  stosownie do wytycznych §20 pkt 12 lit. a oraz lit. e ww. Rozporządzenia. 
Odp. 
W komputery oraz inne urządzenia w urzędzie są sukcesywnie wymieniane na nowe.   

 
§2.1) W odniesieniu do ww. przepisu wnosimy również o udzielenie informacji publicznej, w 
przedmiocie sposobu zabezpieczenia dostępu do wewnętrznej sieci Urzędu z sieci Internet - czy 
odbywa się to poprzez: 
- Urządzenie firewall, czy 
- Serwer oparty o linux 
W przypadku pierwszej opcji, fakultatywnie - wnosimy o podanie nazwy producenta, oraz modelu 
wzmiankowanego urządzenia.  
Odp. Urządzenie firewall, Juniper, Cisco  
 
2.3) Czy Urząd dysponuje całościową Polityką Bezpieczeństwa Informacji, wymaganą w §20 ust. 1 i 3 
ww. Rozporządzenia?  
Jeśli odpowiedź jest twierdząca - wnosimy o krótkie - w kilku ogólnych zdaniach - opisanie 
przedmiotowej polityki.  

Odp. Urząd dysponuje Polityką Bezpieczeństwa Informacji. 

Ze względów bezpieczeństwa nie podajemy szczegółowej informacji. 
2.4) Kiedy Urząd ostatni raz przeprowadzał wewnętrzny audyt z zakresu bezpieczeństwa informacji - 
stosownie do wymogów §20 ust. 2 pkt. 14 ww. Rozporządzenia.  



Odp. Urząd nie przeprowadził audyt z zakresu bezpieczeństwa informacji - stosownie do wymogów 
§20 ust. 2 pkt. 14 ww. Rozporządzenia 
 
3) Wnosimy o krótki opis polityki tworzenia kopii zapasowych - w kontekście ww. Rozporządzenia.  
Fakultatywnie - wnosimy o podanie wersji producenta, wersji oprogramowania oraz zwyczajowego 
sposobu przechowywania danych - scilicet: czy na dysku sieciowym, dysku USB, nośniku CD/DVD, 
taśma, pendrive, etc 
 
Odp. Kopia bezpieczeństwa tworzona jest co 24 godziny. 
Ze względów bezpieczeństwa nie podajemy szczegółowej informacji. 
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